

Bestyrelsesmøde DcH Stevns 27.05.2024

Bestyrelsesmøde DcH Stevns d. 27. maj 2024

Tilstede: Louise Østengaard, Morten Dahlkvist, John Mogensen, John Dahlkvist, Karin Nielsen, Birgitte Rantzau Jespersen, Dorthe Holmboe (Referent), Lena Christophersen Og Henrik Koziara.

Dagsorden:

1. Orientering fra formanden

Orientering:

Kredsrådsmøde: Kredsrådet er sammensat af alle lokalforeningerne.

Mange C-hundefører vil gerne kunne gå hjem, når de er færdige med deres konkurrence og er træt af at skulle vente hele dagen på den fælles afslutning. For at tiltrække flere C-hunde til konkurrencer har kredsrådet vedtaget, at C-klassen kan sendes hjem, når de er færdige med deres konkurrence afslutning. Det bliver med opråbning af vinderen.

Det er svært at finde areal, hvis der kommer mange A-hunde til konkurrence. Det blev aftalt, at den enkelt klub kan sætte begrænsning på antal deltagere i A-klassen.

Forsøgsperioden med at betale for at få instruktører til at komme ud og undervise kører indtil 2026. Der er delte meninger om fordele og ulemper ved ordningen. Vi bør gøre det også her i DcH Stevns, da det ellers er svært at vurdere, om det er godt givet ud.

Kredsbestyrelsesmøde:

Det er blevet drøftet, at man ikke kan blive instruktør, før man har været medlem så længe, at man kender DcHs regler m.m.

Der er nu købt udstyr til en agilitybane, som man kan låne. Ligger i Ringsted.

2. Orientering fra kassereren

- Eget nummer til Mobilpay ?

Orientering og beslutning:

Henrik fortæller, at der er flere forskellige modeller ved Mobil Pay. Vi drøfter, at det er svært at gennemskue hvilken løsning, som vil passe bedst til DcH Stevns. Vi aftaler, at det vil være en god ide at spørge banken, som måske kan vejlede os. Henrik gør det.

Bestyrelsesmøde DcH Stevns 27.05.2024

3. Instruktørudvalg

- Instruktørmødet

Orientering og beslutning:

Havde møde for 14 dage siden. Der er udarbejdet retningslinjer for sammensætning af instruktør udvalg. Retningslinjen er godkendt dags dato.

4. Konkurrenceudvalg

- Konkurrencer 2025, hvad kan/vil vi byde inde med til kredsen

C-B i foråret og C-A i efteråret. Der er Forårslokal Skærtorsdag og Efterårslokal 26.oktober.

I 2025 sætter vi begrænsninger på 15 A-hunde pr. konkurrence.

Agility regner ikke med at holde konkurrencer i 2025.

Rally afholder en konkurrence i maj og august/september 2025

Rally overvejer om de vil lave en lokalkonkurrence samtidig med Efterårslokalen 2024, det kunne være hyggeligt hvis flere grene holdt lokalkonkurrence sammen. Rent pladmæssigt kan det godt lade sig gøre hvis vi hjælpes ad.

Birgitte foreslår, at vi overvejer om vi kan gøre mere ud af at anerkende vores frivillige hjælpere. Birgitte fortæller om, hvad hun har oplevet de gør i andre klubber.

Det besluttet, at vi vil sørge for at indkøbe en lille ting – fx en æske chokolade – til de frivillige hjælpere, som har været med til at sikre, at konkurrencen kan afholdes.

5. Klubhus

- Arbejdsdagen, opgaver og indkøb

Drøftes:

Morgenmad kl. 8.30. Frokost 12.30. Karin sørger for mad.

Fliser i skuret – John M. spørger Martin om vi har nok.

Hylde i skuret – drøftes med Jens om vi har materialer til det. Karin taler med Jens.

Whiteboardtavlen skal sænkes

Maling af klubhus bagpå og sydlige gavl – vi har maling – der skal købes pensler og bakker og malertape

Maling af vægge indenfor i klubhuset - En sandfarvet væg og tre hvide

Evt. maling af lamper – ikke i år

Hækken skal klippes

Bestyrelsesmøde DcH Stevns 27.05.2024

Fliserække foran klubhuset

Rydde ukrudt omkring skjulene

Evt. skifte væggene i skjulene – obs om vi har materialer

Evt. male væggene i skjulene – hvis ikke væggene skal skiftes

Vi har et problem med kloaken i klubhuset. Den er stoppet, så vandet løber op på gulvet. Dorthe spørger Teknik og Miljø i kommunen, om de kan hjælpe os.

6. Hjemmeside

- Hvem gør hvad på siden

Beslutning: Louise vil gerne lægge nutidige billeder op på vores hjemmeside af de forskellige hold, så nye kan se, hvilke hold de kan søge ind på i klubben.

Morten vil stadig gerne lægge referaterne op fra bestyrelsesmøderne.

- Skal vi have 'Klubmodul mailadresser' til f.eks. instruktørudvalg

Beslutning: Vi vil sørge for, at der bliver oprettet nye mailadresser til udvalgene.

7. Materialer

- Springbrædder, lydighed
- Placeboards

Beslutning:

Der skal indkøbes nye stopure til rally. Man må ikke bruge sine telefoner. Louise køber 2.

Der skal indkøbes 3 nye springbrædder til lydighed. John D. prøver at få kontakt til et firma, som sælger dem.

Der skal indkøbes placeboards i 3 forskellige størrelser. John M. vil lave dem selv. Placeboards bruges til at positionere sin hund. John køber materialer til det.

Der skal indkøbes 2 trækvogne til at køre til de tunge sandsække i. Louise køber dem.

8. Eventuelt

Der er en kvalificeret DM deltager i rally.

Louise forærer konkurrence deltagere i rally, som ikke består, et lille emblem i træ, som trøstepræmie. Det er en sød ide.

Bestyrelsesmøde DcH Stevns 27.05.2024

D. 22. juni kommer der nogen fra borgerforeningen i Holtug forbi og kigger på pladsen. Der er endnu ikke nogen aftale om kaffe/kage arrangement med dem.